

Document No:

4/66294

Attachment:

22/09/1442

Date:

04/05/2021

تعميم

**GACA Circular**

**To:** All airlines operating in the Kingdom of Saudi Arabia airports, including general and private aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران العام والطيران الخاص.

**Subject:**

الموضوع:

Sending all passenger (APP/PNR/DCS/APIS) data for all flights to the Passengers registration system at the National Travellers Security Center.

إرسال كافة بيانات المسافرين (APP/PNR/DCS/APIS) لجميع الرحلات إلى نظام تسجيل المسافرين في المركز الوطني لأمن المسافرين.

**Reference:**

المرجع:

1. Article (23) of Civil Aviation Law.
2. GACA Circular No. (4/981/1441) dated on 05/02/2020.

١. المادة (23) من نظام الطيران المدني.
٢. تعميم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (١٤٤١/٩٨١/٤) وتاريخ ١٤٤١/٠٦/١١هـ.

**Instructions:**

التعليمات:

1. The importance of connecting and sending all passenger data (APP/PNR/DCS/APIS) of all flights without exception to the Passenger registration system at the National Travellers Security Center.
2. All airlines are to comply with sending all flights/passengers/crew data in a timely and accurate manner.
3. Failure to comply with the instructions mentioned above is considered as a violation, therefore; penalties will be imposed according to the Civil Aviation Law.

١. التأكيد على أهمية الالتزام بالربط وإرسال كافة بيانات المسافرين (APP/PNR/DCS/APIS) لجميع الرحلات دون استثناء إلى نظام أمن المسافرين بالمركز الوطني لأمن المسافرين.
٢. التأكد والالتزام بإرسال البيانات في الأوقات الصحيحة وبجودة صحيحة لجميع الرحلات / الركاب / الطاقم.
٣. إن عدم الالتزام بالتعليمات الواردة أعلاه هو مخالفة لنظام الطيران المدني، مما يؤدي إلى إيقاع العقوبات والجزاءات وفقاً لنظام الطيران المدني.

**Attachment(s):**

Nil

المرفقات:

لا يوجد

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي

Assistant President of Economic Policies and Air transport

